
Referat frå møte i kommunalt FAU 
Torsdag 27. September 2018, kl. 18.00 – 20.00 

Kommunestyresalen, kommunehuset på Sand 
 

 

 

Desse møtte: Maren Landsnes (Jelsa oppvekstsenter), Lars Ove Fjetland (Marvik skule), Ketil 

Strømme og Svanhild Skålheim (Sand skule), Helen Moen Gjuvsland (Vinjar skule) Silje 

Katrin Lunde og Hilde Nora Våge (Erfjord skule) 

 

Meldt forfall: Morten Bakken, Arne Mehus 

 

 

 

Sak 1: godkjenning av innkalling og møtereferat  

 

Ingen merknadar 

 

Sak 2: kommunen sitt årshjul, møte i kommunalt FAU i 2019 

 

Møteplan i kommunalt FAU tas opp igjen når Suldal Kommune sin møteplan for 2019 

er klar. 

 

Sak 3: Val av ny leiar og sekretær 

 

Ny leiar: Lars Ove Fjetland 

Sekretær: Hilde Nora Våge 

Takk Maren Landsnes og Randi S. Leirvik for god innsats.  

 

4. Situasjonen på skulane i Suldal kommune 

 

 Gradering av SFO pakkar.  

KFAU ønskjer at det blir levert inn eit konkrete forslag som kan tas med vidare til 

kommunalsjef for oppvekst. 

 Skuleskyss. 

Det kom fram at skuleskyssordninga ikkje er heilt optimal i nokon av grendene. 

KFAU ønskjer å kartlegge skyleskyss i kvar grend. Ordførar, Gerd Helen Bø skal 

ha møte med Kolumbus 11. Oktober, og ønskjer inn konkrete utfordringar. 

 Elevane sin arbeidsplass. 

Ved Sand skule er det ein utfordring med at elevane sine stolar ikkje er 

tilfredstillande. KFAU undrar seg korleis dette er ved dei andre grendene i 

kommunen? Ketil skriv utkast til brev. 

 

5. Ymse 

 

 Svar på brev om vikarsituasjonen på skulane i Suldal kommune ligg ved, 

”ORIENTERING TIL KFAU VEDR REKRUTTERINGSPROSESSEN AV 

LÆRARAR TIL SULDALSKULEN TIL SULDALSSKULANE” 

 Neste møte 15. November 2018 kl. 18.00 


